
Číslo jednání: 

Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

4/2025 

Datum konání: 11.6.2025 

Předsedající: Jiří Ammer 

Přítomni: Jaromír Hukal, Matěj Čipera, Klára Hlaváčková, Roman Říha, 

Svatopluk Malina, Jan Kittler, Jiří Šebek 

Hosté: Jaroslav Kočí, radní 

Tajemník/Zapisovatel: Jana Petráňová 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 11. 6. 2025 v salonku 

restaurace U Bobra na Xaverově. 

Jednání zahájil předseda Jiří Ammer v 17.00 hodin. 

Program jednání: 

• Informace: 

Skate park 

Všem členům komise byl zaslán návrh studie projektu nového skateparku. 

Radní Kočí informoval o veřejném projednání, které se konalo 12. 5., a ze kterého vzešly náměty 

od veřejnosti: 

Řešení nadměrné hlučnosti (i z pohledu problematiky odhlučnění nedaleké dálnice) • 

Řešení umístění přístřešku/zázemí/toaleta/pítko 
Řešení problematiky chování přítomné mládeže - časové omezení, plot??, pravidla, osvětlení 
Návrhy řešení umístění skateparku v jiné lokalitě 

Pevné stanovení provozní doby 
Návrh zvýšit plánovaný val - uvnitř udělat zázemí - šatny, toalety 

Navýšit východní plánovanou zeď o pár metrů (z druhé strany může sloužit pro sprejery@)) 

Řeší se zázemí pro maminky s kočárky- kde sedět, stín, toaleta 

Řeší se zázemí pro případné kurzy, pokud by byl zájem - úschovna věcí/šatna 
Přítomní mládežníci řeší nadstavbové prvky, prosí o složitější či náročnější prvky, vhodnost 

parku spíše pro pokročilejší 
Všechny výše uvedené body byly ve studii zohledněny, na vědomí byla předložena i komisi 

životního prostředí a odboru výstavby 

Členové komise diskutují nad možností rozšíření skateparku vzhledem k požadavku mládeže na 

přidání prvků, dále se zamýšlí nad možností přidání přístřešku, toalet, pítka, odpočinkové zóny, 

zastínění alespoň části okolí. 

Komise hlasuje ohledně rozšíření návrhu o výše zmíněné doplnění studie a celkové zvětšení 

skateparku: PRO 4 - PROTI O - ZDRŽEL SE 3 

Komise na základě hlasování žádá o rozšíření studie skateparku o přístřešek, toalety, pítka, 

odpočinkové zóny, zastínění alespoň části okolí a nadstavbové složitější prvky pro koloběžky, 

brusle, freestyle. 



Dotace pro Ptáčkovi Czech Combat Federation 

Radní Kočí podal informaci ohledně nepřijetí usnesení Radou MČ ve věci žádosti o dotaci v oblasti 

sportu žadateli Ptáčkovi Czech Combat Federation. Komise na svém zasedání navrhla částku ve 

výši 5000 Kč. Důvodem bylo, že částka je vzhledem k ostatním přiděleným částkám neadekvátní a 

žádá vysvětlení. 

Komise jednomyslně stojí za svým rozhodnutím se zdůvodněním, že dotace jsou nenárokové a že 

přidělená částka dle všech přítomných je adekvátní vzhledem k tomu, že další peníze z celkově 

alokované částky pro dotační oblast sportu byly přiděleny pro jednotlivce Martinu a Josefa 

Ptáčkovi. 

Současně předseda komise opětovně navrhuje svolat podzimní jednání, které bude výhradně 

zaměřeno na sjednocení systému pro přidělování dotací a stanovení nových pravidel. Všichni 

členové komise jsou pověřeni, aby se během letních měsíců připravili a předložili návrhy co 

nejjednodušších pravidel. Současně bude předložen časový harmonogram pro uzávěrku podávání 

žádostí o dotace pro rok 2026, který bude nastaven tak, aby umožnil jednotné posouzení všech 

přijatých žádostí a jejich následné předložení Radě MČ a Zastupitelstvu MČ, a to nejpozději do 

dubna 2026. 

• Různé: 

Nadace ČEZ: Roman Říha předložil komisi návrh, jak podpořit výstavbu nové klubovny pro 

místní skautský oddíl Junák pomocí nadace ČEZ a propojit tímto pohyb s podporou. 

Skauti si v tuto chvíli požádali o nadaci do zařazení jejich projektu do Nadace ČEZ EPP -

Pomáhej pohybem. 

Projekt Trenéři ve škole: tajemník Jana Petráňová podala informaci o schválené dotaci 
MHMP na podporu zkvalitnění výuky TV na prvním stupni pro rok 2025. Kromě působení 

trenérů ve druhých třídách (což v Počernicích probíhá od října 2023} budou trenéři ve 

výuce TV od září 2025 přítomní i v prvních třídách. Trenérů je dostatek, aby byla v obou 

ročnících výuka pokryta. Díky dobré spolupráci a podpoře projektu i od ředitelů všech ZŠ 

byly stanoveny středa a čtvrtek pro jednodušší přípravu rozvrhů. 

• Závěrem: 

Komise opětovně žádá Rad.u MČ o navýšení rozpočtu pro přidělování individuálních 

dotací v oblasti sportu na příští rok, přidělené částka je velmi podhodnocená. Důvodem 

je podpora pohybu zejména u dětí a mládeže do 20 let. 

Komise doporučuje Radě MČ přidělit částku 5 000 Kč z dotace pro sport Ptáčkovi Czech 

Combat Federation 

Komise doporučuje přepracovat studii skateparku a zohlednit všechny požadavky komise. 

Předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.45 hodin jednání komise ukončil. Další setkání 

komise bude naplánováno na přelom září 2025. 

Jiří Ammer, předsedající 
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